
 
 
 
 
 
 

SVET ZAVODA 

 
ZAPISNIK 

 
1. izredne seje sveta zavoda Osnovne šole Frana Erjavca Nova Gorica, ki je bila v sredo, 10. maja 
2023 ob 17.30 uri, v zbornici Osnovne šole Frana Erjavca Nova Gorica, Kidričeva ulica 36, 5000 Nova 
Gorica (2. nadstropje).  
 
PRISOTNI po abecednem redu: Colja Zorzut Tjaša, Dolgan Aljaž, Kobal Valentina, Kretič Mamič Ana, 
Lavrenčič Jasna, Markočič Sanja, Nemec Tjaša, Penko Nataša, Skok Jana (17:35), Trampuž Barbara. 
 
OSTALI PRISOTNI: mag. Brun Lara, ravnateljica. 
 
ODSOTNI po abecednem redu: Kaurin Branislav. 

 
DNEVNI RED:  

1. pregled in sprejem zapisnika 5. redne seje sveta zavoda, 

2. pregled in sprejem zapisnika 6. dopisne seje sveta zavoda, 

3. pregled in realizacija sprejetih sklepov pretekle seje sveta zavoda,  

4. poročanje ravnateljice o tekočem poslovanju zavoda, 

5. predlogi, pobude in vprašanja članov sveta in zainteresirane javnosti v skladu z 18. točko Poslovnika o 

delu sveta zavoda Osnovne šole Frana Erjavca Nova Gorica, 

6. sprejem dokumentov Finančni načrt za leto 2023 – popravek s prilogo: Kadrovski načrt za leto 2023 - 

popravek,  

7. razno.  

Predsedujoča je uvodoma pozdravila vse prisotne člane in članice. Ugotovila je, da je na seji 
prisotnih 10 članov sveta zavoda, s tem je bil svet zavoda sklepčen.  
 
Član sveta zavoda, g. Aljaž Dolgan je uvodoma povedal, da sklic 6. redne seje sveta zavoda ni bil v 
skladu s 24. členom Poslovnika ampak je lahko v skladu s 25. členom sklic kot izredna seja sveta 
zavoda. Predsedujoča je povedala, da bo preverila poslovnik, ne glede na to pa se seja nadaljuje kot 
izredna seja, saj je bila sklicana v krajšem času zaradi nujnosti zadeve, ki jo je ravnateljica utemeljila 
s telefonskim klicem oziroma osebno s posameznimi člani sveta zavoda.  
 

Ad. 1) Pregled in sprejem zapisnika 5. redne seje sveta zavoda 
Predsedujoča je vprašala, ali imajo člani sveta zavoda pripombe na zapisnik pretekle seje.  
 
Ker ni bilo pripomb, je svet zavoda sprejel 
SKLEP ŠT. 1: Svet zavoda Osnovne šole Frana Erjavca Nova Gorica potrdi zapisnik 5. redne seje.  
SOGLASNO  
 
Ad. 2) Pregled in sprejem zapisnika 6. dopisne seje sveta zavoda 
Predsedujoča je vprašala, ali imajo člani sveta zavoda pripombe na zapisnik dopisne seje.  
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Ker ni bilo pripomb, je svet zavoda sprejel 
SKLEP ŠT. 2: Svet zavoda Osnovne šole Frana Erjavca Nova Gorica potrdi zapisnik 6. dopisne seje.  
SOGLASNO  
 
Ad. 3) Pregled in realizacija sprejetih sklepov pretekle seje sveta zavoda 
Predsedujoča je vprašala, ali imajo člani sveta zavoda pripombe na poročilo o realiziranih sklepih 
pretekle seje.  
 
Ker ni bilo pripomb, je svet zavoda sprejel 
SKLEP ŠT. 3: Svet zavoda Osnovne šole Frana Erjavca Nova Gorica sprejme poročilo o izvršenih 
sklepih pretekle seje sveta zavoda.  
SOGLASNO 
 
Ad. 4) Poročanje o tekočem poslovanju zavoda 
Predsedujoča je predala besedo ravnateljici, ki se je najprej zahvalila članom sveta zavoda za 
pozitivni odziv članov glede nujnosti seje.  
Poslovanje zavoda je povzela v naslednjih bistvenih točkah: 

- uspeh mladih košarkašev na polfinalni tekmi,  

- posvet ravnateljev v zadevi spremembe ZOsn bo na naši šoli 17. 5. 2023, 

- Zavarovalnica Generali d.d. bo financirala izris 3D prehoda za pešce pred našo šolo, 

spremljevalni dogodek pred našo šolo bo 24. 5. 2023, 

- pohvalila realizacijo dogodka Pozdrav pomladi, vremenska hišica in naprava za onesnaženost 

zraka bo realizirana z novim šolskim letom, za kar skrbi UO šolskega sklada Osnovne šole 

Frana Erjavca Nova Gorica, 

- v mesecu aprilu nova zaposlitev za nedoločen čas na delovnem mestu računovodja,  

- aktivne priprave na novo šolsko leto (prevozi, vpisi JV, PB, izbirni predmeti), 

- pohvalila devetošolce glede organiziranja zbiranja sredstev za valeto. 

Članica sveta zavoda, ga. Sanja Markočič je izpostavila govorice oziroma prejeto sporočilo glede 
uporabe učbenika/delovnega zvezka pri predmetu naravoslovje v 6. razredu. Med člani sveta 
zavoda je potekala razprava, ravnateljica bo zadevo preverila.  
 
Predsednica je nadaljevala z naslednjo točko dnevnega reda.  
 
Ad. 5) Predlogi, pobude in vprašanja članov sveta in zainteresirane javnosti v skladu z 18. točko 
Poslovnika o delu sveta zavoda Osnovne šole Frana Erjavca Nova Gorica 
Predsedujoča je povedala, da je na svet zavoda prispela pošta s strani ustanoviteljice Mestne občine 
Nova Gorica (v nadaljevanju MONG) v zadevi izvajanja zobne preventive v osnovni šoli. Prejeto 
pošto je glasno prebrala vsem prisotnim in besedo predala ravnateljici.  
 
Ravnateljica je povedala, da je za MONG pripravila odgovor, ki je že bil poslan v vložišče. Svet 
zavoda je seznanila z vsebino odgovora, povzetek: zobna preventiva po predlogu MONG bo s 
šolskim letom 2023/2024 vključevala vseh 9 razredov. 
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Ker ni bilo drugih pobud, je predsedujoča predlagala sprejem sklepa:  
SKLEP ŠT. 4: Svet zavoda Osnovne šole Frana Erjavca Nova Gorica je seznanjen z vsebino prejetega 
dopisa s strani ustanoviteljice Mestne občine Nova Gorica in vsebino odgovora ravnateljice, mag. 
Lare Brun. Iz odgovora ravnateljice je razvidno, da so zahteve ustanoviteljice upoštevane. 
SOGLASNO 
 
Ad. 6) Sprejem dokumentov Finančni načrt za leto 2023 – popravek s prilogo: Kadrovski načrt za 
leto 2023 – popravek 
Predsedujoča je besedo predala ravnateljici, ki je članom sveta zavoda predstavila spremembo 
vsebine finančnega načrta v delu investicijskega vzdrževanja in popravek v kadrovskem načrtu.  
 
Član sveta zavoda, g. Aljaž Dolgan je postavil vprašanje glede financiranja nadstandardnih 
zaposlitev. Ravnateljica je povedala, da se bo šola prijavila na razpis Ministrstva za vzgojo in 
izobraževanje za dodatnega športnega pedagoga v 2. razredu, kar bi za našo šolo predstavljalo 54 % 
dodatne zaposlitve.  
 
V nadaljevanju je potekala razprava med ravnateljico in člani sveta zavoda. Ravnateljica je 
poudarila, da smo kot šola v neenakovrednem položaju z ostalimi šolami MONG na področju 
zaposlitve v šolski svetovalni službi (psiholog, svetovalni delavci, …). Dejstvo je bilo večkrat 
predstavljeno tudi na aktivih MONG-ravnatelji in ostalih sestankih z MONG.  
 
Ker ni bilo druge razprave, je predsedujoča predlagala sprejem sklepa:  
SKLEP ŠT. 5: Svet zavoda Osnovne šole Frana Erjavca Nova Gorica je seznanjen z dokumenti 
Finančni načrt za leto 2023 – popravek s prilogo Kadrovski načrt za leto 2023 - popravek in ju v 
celoti potrjuje. 
SOGLASNO 
 
Ad. 7) Razno 
Predsedujoča je predala besedo ravnateljici, ki je povedala, da je na naslov šole prejela dve anonimni 
pismi z zaskrbljujočo vsebino (12. 4. 2023 in 3. 5. 2023). Zadeva je predana na policijo, tožilstvo meni, 
da prejeta pošta ni dovolj za kazenski pregon, vendar ravnateljico skrbi varnost učencev in zaposlenih. 
Aktivnosti glede zaskrbljenosti so stekle tudi z MONG (podžupan, g. Tribušon).  
 
Na pedagoški konferenci je bilo sprejeto, da se šola zaradi varnosti zaklepa, učenci so na otroškem 
parlamentu povedali, da se na šoli počutijo varni.  
 
Ravnateljica je člane sveta zavoda seznanila s porastom medvrstniškega nasilja na šoli. Stekle so že 
aktivnosti glede preventivnega delovanja na šoli (delavnice z učenci, starši) na to temo, poudarila pa 
je, da se primarna vzgoja začne doma. Steklo je dogovarjanje z organizacijo Neodvisen.si, ki pripravlja 
spletno stran s tematskimi vsebinami aktualnih tem.   
 
Med člani sveta zavoda je v nadaljevanju potekala razprava o možnostih omejitve dostopa oziroma 
vstopa v šolo. Člani sveta zavoda so se strinjali, da se preveri finančni strošek omejitve dostopa v šolo 
tudi s strani šolskih igrišč in dvorišča za šolo. Glavni vhod v šolo je vhod A, kjer je lociran tudi domofon.   
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Predsedujoča je predlagala sprejem sklepa, da se šola zapre, zato je dala na glasovanje 
SKLEP ŠT. 6: Svet zavoda Osnovne šole Frana Erjavca Nova Gorica se strinja, da se vhod v šolo v času 
pouka zapira.  
ZA je glasovalo 8 članov sveta zavoda 
 
Ravnateljica je povedala, da bo svet staršev 29. 5. 2023 na seji sveta staršev obravnaval predlog 
učbenikov in ostalega učnega gradiva za prihajajoče šolsko leto (v nadaljevanju šolske potrebščine). 
Povedala je, da je strategija šole formativno spremljanje, pri čemer se opušča uporaba delovnih 
zvezkov, vpeljuje se interno gradivo šole, ki ga pripravljajo strokovni delavci šole. Zaradi slednjega 
predlaga, da svet zavoda sprejme cenik fotokopiranja internega gradiva, ki ga prejemajo vsi učenci 
šole od 1. do 9. razreda.  
 
Člani sveta zavoda so potrdili  
SKLEP ŠT. 7: Svet zavoda Osnovne šole Frana Erjavca Nova Gorica potrdi cenik fotokopiranja 
internega gradiva in sicer 10 evrov na učenca, ki se zaračuna dvakrat letno v enem šolskem letu. 
SOGLASNO 
 
Seja je bila zaključena ob 19.00 uri.  
 
Nova Gorica, 11. 5. 2023 
Št. dokumenta: 900-1/2023/12 
 
Zapisala:               Predsednica sveta zavoda:  
Nataša Penko                               Ana Kretič Mamič 
 
 
Priloge: 

- vabilo 

- lista prisotnosti 

- prejeti dopis in poslan odgovor MONG (glej Ad. 5) 

- Finančni načrt za leto 2023 – popravek 

- Priloga: Kadrovski načrt za leto 2023 – popravek 

 

V vednost: 

- obračun storitev/računovodstvo 
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